
Svenska Kyrkans Unga i Täby
Styrelsemöte 24-10-22

Protokoll 24-07

Styrelsemötesprotokoll 2024-10-22

Närvarande 

Axel Legelius (AL), Alexandra Jirvall (AJ), Daniel Nordin (DN), Emelie Gyllenberg (EG), Isabel Hedman  

(IH), Konstantin Koutsinos (KK), Nore Bard (NB), Rasmus Björkman (RB), William Lindell (WL)

Frånvarande

Alice Karlsson (AK), Josefin Hydén (JH)

Åhörare

Anton Nyman (AN)

Plats 

Vitsippan, Tibble kyrka

§1 Mötets öppnande

Ordförande Axel Legelius öppnar mötet kl 18.23.

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att      välja Axel Legelius till mötesordförande.

§2 Val av sekreterare 

Styrelsen beslutade

att     välja Alexandra Jirvall till sekreterare.

§3 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att    välja Daniel Nordin till justerare.

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 9 stycken.
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§6 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade  

att  fastställa föredragningslistan med gjorda ändringar. 

§7 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade 

att lägga protokoll 24-05 till handlingarna.

§8  Verksamhetsgrupper

i. Musikgruppen

RB säger att det har gått väldigt stabilt den här terminen. Många har sagt att musiken låter bättre än 

någonsin, bland annat Joakim Persson. Gruppen har även fått många nya medlemmar.  Många vill 

sjunga så RB kanske ska göra ett system så att alla som vill ska få chansen att sjunga. RB har infört en 

regel om att man måste dyka upp innan 18 annars får man inte spela på torsdagsmässorna. Innan har 

det inte känts tryggt att folk kommer typ 10 minuter innan mässan och förväntar sig att få spela men 

detta har skapat en tydlig rutin som verkar funka bra. 

ii. SKUffégruppen

AJ berättar att det går bra, de har gjort några inköp. Det är många som kommer på SKUffét och många 

som har kul. Vi skulle haft Tema-SKUffé med temat “under havet” men det fanns inte så mycket att 

köpa till det temat så det blev pensionärstema med bingo och andra roliga aktiviteter. Nu på torsdag 

är det Halloween-SKUffé. RB tycker att alla som är med i gruppen från styrelsen ska ta ansvar att vara 

aktiva i gruppen så att AJ inte behöver stå varje gång. KK tycker även att nästa gång vi har SKUL ska vi 

inte sätta möten på torsdagar då det påverkar SKUffé-verksamheten mycket att många sitter på 

planeringsmöte istället. Vi ska även se till att folk som är på SKUffét också stannar i cafeterian då det 

lätt händer att många går till kapellet och andra ställen runt i kyrkan.

Styrelsen beslutade 

att sätta en budget för Halloween-SKUffé på 1500 kr. 

iii. Mediagruppen

DN berättar att Krist1 har många låtar på gång. Det ska spelas in ljud och video. Vi skulle behöva ta 

upp på årsmötet om vi ska ha kvar gruppen då IH och DN märker att det inte finns ett intresse utanför 

styrelsen. 

Isabel Hedman lämnar mötet kl 18.50.

Mötet har nu en beslutande rätt på 8 stycken.
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iv. Hänggruppen

KK säger att han bokade och bestämde träff med gruppen men ingen dök upp. Han tror att det kan 

hjälpa gruppen om även styrelseledamöter dyker upp då det är svårt att starta något om ingen är där. 

KK ska även prata med Vincent om kommande perioden för gruppen. KK tycker även att det är en svår 

period just nu på grund av vädret då det är lättare att göra saker utomhus om det är varmt eller 

kallt/snöigt istället för halvkallt och regnigt. 

§9 Utvärdering bowling

Den 2 oktober anordnade vi bowling som sportaktivitet. Vi hade en budget på 2000 kr och 

spenderade ca 1200 kr. Vi hade mellan 18-20 deltagare. Vi tänkte köpa snacks men maskinen var 

trasig så vi köpte en varsin dricka till alla. RB tyckte att det var en väldigt rolig och lyckad aktivitet. 

§10 Utvärdering Höst-SKUL

i. Höst-SKUL 1

2-6 oktober. DN, WL, RB och IH satt i lägerldeningen. De hade inte jättemånga nykonfirmerade men 

alla hade roligt och alla kunde vara med på alla aktiviteter. RB säger att de hade bra samarbete i 

lägerledningen och att han hört mycket positiv feedback. Totalt hade de 50 deltagare. Alla som följde 

med från ledarutbildningen gjorde ett superbra jobb tycker DN. De spenderade totalt 1992 kr på 

lägeraktiviteter och hade pirattema. 

Höst-SKUL 2

11-13 oktober. JH, KK, EG och DN satt i lägerledningen. Efter många avhopp hade de 54 deltagare. De 

hade tjuv-och-polistema och spenderade 1330 kr på aktiviteter. 

Höst-SKUL 3

18-20 oktober. DN, AJ, NB och RB var lägerledning. Vi hade 89 deltagare och Melodifestivalen som 

tema. De spenderade 1376 kr på lägeraktiviteter. DN tycker att vi hade behövt fler äldre deltagare. 

Bland de äldre deltagarna fanns det ett par som inte agerade lämpligt. DN ska prata med Sebbe Block 

om detta. Vi var även tvungna att skicka hem en yngredeltagare som hade med sig alkohol. 

Situationen hanterades direkt och deltagarens vårdnadshavare uppskattade vårt agerande. Bortsett 

från detta var det ett ganska bra läger i helhet. 

§11 Bio

Den 23 oktober ska vi ha bio. Det är samling 17.15 vid bion i Täby Centrum och det är ingen anmälan 

som krävs. Vi ska ta med medlemsblanketter dit då det kan dyka upp folk som inte är medlemmar. Vi 

måste höja budgeten då kostnaden blir högre än väntat. 

Styrelsen beslutade 

att höja budgeten för bio till 13000 kr. 

Mötet ajourneras till kl 20.00.

Mötet återupptas kl 20.05.
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§12  Kulturbesök

JH har bokat guidad visning i Slottskyrkan den 24 november. Det är först mässa, sedan guidad visning. 

Vi har en budget på 2500 kr. 

§13  Ytterligare aktiviteter

Vi ska anordna en verksamhetsgruppaktivitet för alla som är engagerade i en verksamhetsgrupp och 

för de som varit äldredeltagare på Höst-SKUL. Vi har 5800 kr i budget. Vi bestämmer att vi ska spela 

minigolf i Täby Centrum och sedan köra pizza och filmhäng i kyrkan. 

Emelie Gyllenberg lämnar mötet kl 20.21.

Mötet har nu en beslutanderätt på 7 personer.

Vi bestämmer att ha aktiviteten den 9 november. 

Styrelsen belsutade 

att sätta en budget för grupptakt på 5800 kr. 

Isabel Hedman ansluter till mötet kl. 20.26

Mötet har nu en beslutanderätt på 8 stycken.

AJ och IH ansvarar. 

§14  Midnattsvolleyboll

Midnattsvolley anordnas den 16e november i Vaxholm. Vi har skickat in anmälan och vi ska försöka få 

med så många som möjligt. Vi har en budget på 2000 kr men 300kr gick till anmälan. Vi bestämmer 

att alla som kommer vara med köper en billig vit T-shirt som vi målar på torsdagen precis innan 

Volleybollen. 

§15  Jul-SKUL

Jul-SKUL är den 6-8 december. Vi öppnar anmälan 14 november. AL och DN förbereder ett förslag på 

lägerledning till nästa styrelsemöte. 

§16  Medlemsregistrering

Alla som var på Höst-SKUL har registrerat sig. De ska läggas in i systemet. Vi ska se till att tjata på de 

som inte har förnyat sitt medlemskap. 

§17  Ekonomi

WL berättar att det är många kvitton som inte är bokförda. Vi har även överskridit budgeten för 

SKUffé-inköp, men det tyder också på att intresset är högt. Alla verksamhetsgrupper har budget kvar 

som bör spenderas på att göra något kul. Fakturorna för Karlberg från Höst-SKUL har inte kommit än. 

Just nu har vi 183000 kr kvar på kontot men som sagt är det väldigt mycket kvar att betala. 
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§18  Årsmöte

Karlberg är bokat 31 januari till 2 februari. Själva mötet är lördag den 1 februari. Vi ska skriva en 

verksamhetslåt och en verksamhetsberättelse. AL påpekar att eftersom mötet är lite tidigare än 

vanligt kommer vi behöva jobba effektivt för att förbereda det.

§ 19 Göra skillnad-kongress i Uppsala

AK ansluter digitalt. IH berättar att de har haft det bra och de har fått med sig mycket. De fick delta på 

många seminarier. De fick veta om ageravolontärer och SKU act mix. De är en grupp med många 

delaktiga mellan 15-30 år. De fokuserar på internationella frågor. De ska göra ett event där de önskar 

att två personer från varje stift ska delta och få lära sig mer. DN tycker att det låter som en fråga mer 

riktad till Distriktsstyrelsen. IH säger även att det finns vänkyrkor i andra länder som man kan åka och 

hälsa på. 

§20  Övrigt

Några från SKU Vallentuna har börjat komma på våra torsdagsmässor. KK och DN har även varit på en 

av deras ungdomsmässor. De har pratat om ett samarbete och då att till exempel bjuda in dem till 

Vår-SKUL då de inte har några egna läger. Det kan vara ett kul sätt att få in lite mer pengar. 

§21 Mötets avslutande

Mötet avslutas kl 21.24.
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Protokollet har godkänts och justerats av

__________________________

Axel Legelius                      

Mötesordförande 

__________________________

Daniel Nordin 

Justerare

__________________________

Alexandra Jirvall

Sekreterare 
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